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Protokół Nr 2/15 

Z przebiegu  Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu 

z dnia 27 stycznia 2015 roku 

Rozpoczęcie posiedzenia Komisji godzina: 10,00 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Nr 206 Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiąca 

zał. Nr 1 do protokołu. 

Goście uczestniczący w posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiąca zał. Nr 2 

do protokołu. 

 Zaproszenie wraz z porządkiem obrad Komisji stanowi zał. Nr 3 do protokołu. 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 

Powiatu1 Józef Piksa. Po powitaniu wszystkich przybyłych na posiedzenie, stwierdził na 

podstawie listy obecności kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji.  

Ad. 1 Uwag do porządku obrad nie zgłoszono, został przyjęty przez głosowanie 9 za, 0 

przeciw, 0 wstrzymujących się (nieobecny radny Jarosław Buzarewicz).   

1. Przyjęcie porządku obrad Komisji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu.  

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w 

sprawie zmian w budżecie na 2015r. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w 

sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Wałbrzyskiego. 

6. Informacja na temat przeprowadzonych kontroli finansowych w 2014 roku – 

omówienie występujących nieprawidłowości i zaleceń pokontrolnych.  

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w 

sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 

Wałbrzychu. 

8. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 2 Protokół został przyjęty bez uwag (7 za, 2 wstrzymujących się, 0 przeciw – 9 radnych 

na sali) 

                                                           
1
 Ilekroć w protokole znajdzie się wpis Przewodniczący Komisji będzie to oznaczało Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju Powiatu. 
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Ad. 3 Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. Pan Mirosław Potapowicz zaproponował na 

funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Radnego Stanisława Janora. Kandydat wyraził 

zgodę.  

Członkowie Komisji przez głosowanie (6 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujących się – 9 radnych na 

sali) potwierdzili wybór Pana Stanisława Janora na Wiceprzewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju Powiatu.  

 

Ad. 4  Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2015r omówiła Skarbnik Powiatu 

Joanna Błażuk. Jak wyjaśniła w dziale 750 – administracja publiczna większa się plan 

finansowy Starostwa z przeznaczeniem na wydatki bieżące w tym: na diety dla Radnych 

Powiatu Wałbrzyskiego wynikające z zobowiązań roku 2014 roku w wysokości 12.700 zł, na 

odprawy emerytalne 120.210 zł (są to odprawy dla osób, które nabyły prawa emerytalne w 

roku ubiegłym lub w latach poprzednich i przy konstrukcji budżetu na 2015 rok tego akceptu 

przejścia na emeryturę nie zgłosiły. Na dzień dzisiejszy mamy 3 podania od osób, które 

zdecydowały się w tym roku przejść na emeryturę i stąd konieczność zabezpieczenia pełnej 

kwoty.  Kwota 13.000 zł to środki zabezpieczone na umowy zlecenia i prowizje oraz opłaty 

bankowe 34.200 zł. 

Zwiększa się plan finansowe Powiatowego Urzędu pracy o kwotę 5.800 zł w związku z 

podpisaniem przez PUP umowy wynajmu lokalu z zarządcą nieruchomości w związku z 

funkcjonowaniem na terenie Gminy Głuszyca Filii Powiatowego Urzędu Pracy - Umowa nr 

119.GKiM.031.2.2014 z dnia 18.12.2014 roku.  

Wydatki inwestycyjne zwiększamy na przebudowę i modernizację odcinków dróg 

powiatowych   na terenie Powiatu Wałbrzyskiego – w wysokości 840.000 zł, na poprawę 

przejezdności dróg powiatowych w wysokości 80.000 zł, na zakup wyposażenia na potrzeby 

Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu w wysokości 30.500 zł, na przebudowę drogi 

powiatowej nr 3461D w Grzędach – od km 2+800 do km 5+414 gm. Czarny Bór w 

wysokości  15.000 zł. W dziale 750 – administracja publiczna zwiększa się plan finansowy 

Starostwa o kwotę 160.000 zł na zadanie inwestycyjne pn. zakup samochodu gospodarczego 

na potrzeby Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu. Zwiększa się również plan finansowy 

Starostwa na wniosek PCPR o kwotę 40 tyś zł  na zakup samochodu osobowego dla potrzeby 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. W dziale 854 –edukacyjna opieka wychowawcza 

zwiększa się plan finansowy o kwotę 20 tyś zł na zadanie inwestycyjne pn.: Zakup, instalacja 

i konfiguracja systemu monitorującego w Zespole Placówek Resocjalizacyjnych w Walimiu. 

W dyskusji udział wzięli: 
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Radny Kamil Orpel  w odniesieniu do kwestii tzw. wolnych środków w budżecie powiatu 

poprosił o przedstawienie dokumentów na podstawie których wyliczono wolne środki oraz o 

wyjaśnienie jaka jest praktyka wprowadzania wolnych środków.   

Skarbnik Powiatu Joanna Błażuk wyjaśniła, że nie ma obowiązku wprowadzania wolnych 

środków tylko raz w roku. Zaproponowana kwota jest kwotą bezpieczną. Potrzeba 

wprowadzenia tych środków wynika z zaplanowanych przetargów, które odbędą się w 

pierwszym kwartale tego roku. Pozostałe kwestie zobowiązała się wyjaśnić na piśmie 

(stanowią zał. Nr 4 do protokołu)  

Radny Andrzej Lipi ński zapytał jak te środki zostały podzielone w poszczególnych działach 

i rozdziałach.  

Skarbnik Powiatu Joanna Błażuk wyjaśniła, że jest to cały Dział 600, który opisany jest w 

zał. Nr 2 do projektu.  

Radny Grzegorz Walczak zadał dwa pytania: 

1. Z jakiego powodu zwiększa się środki na zimowe utrzymanie dróg?  

2. W Dziale 600 inwestycje nie zrozumiałym jest zapis modernizacja i przebudowa dróg 

powiatowych na terenie Powiatu Wałbrzyskiego (zwrócił się o wyjaśnienie o jakie 

drogi chodzi i o jakie kwoty).  

Skarbnik Powiatu Joanna Błażuk wyjaśniła, że zaproponowana kwota na zimowe 

utrzymanie dróg wynika z faktu, że w miesiącu lipcu będzie rozstrzygnięty przetarg w tej 

sprawie na lata 2015-2016 stąd konieczność  zabezpieczenia tych środków.  

W odp. Na drugie pytanie wyjaśniła, że w zał. Nr 2 są wyszczególnione drogi. Dodatkowe 

wyjaśnienia przedstawił Wicestarosta Krzysztof  Kwiatkowski. 

Radny Grzegorz Walczak poddał pod wątpliwość zasadność tworzenia ekipy remontowo – 

budowlanej, podkreślił nieekonomiczność takich działań, wyliczając wydatki z tym związane.  

Wicestarosta Krzysztof Kwiatkowski wyjaśnił, że tworzona ekipa remontowo - budowlana 

nie ma na celu przejęcie zadań remontowych, ma być to narzędzie doraźne w sytuacjach 

kryzysowych, (podał przykłady w jakich sytuacjach będzie wykorzystywana ta ekipa).  

Radny Kamil Orpel odnosząc się do planowanego utworzenia tzw. brygady remontowo-

budowlanej w tut. Starostwie zwrócił się do Zarządu Powiatu o przedstawienie w formie 

pisemnej szczegółowej informacji w skali bieżącego roku dot.: kosztów jej funkcjonowania w 

tym: kosztów osobowych, materiałów, zużycia sprzętu z uwzględnieniem liczby i rodzaju 

wykonywanych zadań. Zapytał  ponadto o wydatki bieżące, które powiat poniesie w związku 

z funkcjonowaniem „brygady” oraz w ramach którego wydziału zostaną zatrudnieni 

robotnicy. (odp. na piśmie stanowi zał. Nr 12 do protokołu) 



4 

 

Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski wyjaśnił, że obecnie 

kosztorys jest trudny do oszacowania, stąd wyjaśnienia wstępnych założeń finansowych 

zostaną przygotowane na piśmie. 

Radny Andrzej Lipi ński zapytał, czy Zarząd zabezpieczył 100 tyś zł na zakup samochodu 

dla policji jak zobowiązał się Starosta na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa.  

Starosta Jacek Cichura wyjaśnił, że Zarząd pochyli się nad tym tematem, a środki na ten cel 

będą z tzw. wolnych środków. 

Radny Kamil Orpel  zapytał, dlaczego w załączniku Nr 4 do projektu uchwały nie rozpisano 

poszczególnych inwestycji (tak jak było to do tej pory). Co stanęło na przeszkodzie, aby te 

siedem zadań wyodrębnić i opisać. Dotychczasowa forma pozwalała radnym na szczegółową 

analizę poszczególnych odcinków inwestycji drogowych tj. każdy wiedział, której gminy to 

dotyczy, o jaki odcinek drogi chodzi i jakiego rodzaju roboty są wykonywane. 

Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski wyjaśnił, że ten zapis miał 

na celu uzyskanie jak najniższej ceny przy przetargu. Poinformował, że szczegółową 

informacj ę dotyczącą poszczególnych inwestycji radni otrzymają jeszcze dzisiaj (stanowi 

zał. Nr 5 do protokołu). 

Radny Kamil Orpel  zapytał, czy szczegółowe rozpisanie tych siedmiu inwestycji w zał. Nr 3 

do uchwały stałoby na przeszkodzie złożenia jednego zapytania ofertowego? Podkreślił, że 

dla transparentności polityki zarządzania, zasadnym byłoby rozpisanie tych inwestycji, ze 

wskazaniem przy każdej z nich kwoty oraz informacji jakie odcinki dróg będą remontowane. 

Skarbnik Powiatu Joanna Błażuk wyjaśniła że propozycja radnego Kamila Orpla 

spowodowałaby sytuację, że do każdego zadania inwestycyjnego należałoby przeprowadzić 

odrębny przetarg. Zaproponowany przez Zarząd zapis w uchwale usprawnia proces 

przetargowy, a z chwilą wykonania tych zadań będą one określone wartościowo, gdyż  każde 

z nich będzie stanowić odrębny środek trwały.   

Dyskusja wyczerpana. 

Radni w wyniku głosowania (6 za, 4 przeciw, 0 wstrzymujących się) pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2015 rok.  

Starosta Jacek Cichura opuścił salę obrad (na Sali pozostało 9 radnych) 

 

Ad.5  Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Wałbrzyskiego przedstawiła Jakub Tuczapski Radca Prawny oraz Pani Violetta 

Muszyńska Główny Specjalista. Szczegółowy zapis zmian znajduje się w załączniku Nr 6 

do protokołu – zmiany w poszczególnych paragrafach są oznaczone kolorem żółtym.  
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W dyskusji udział wzięli: 

Radny Jarosław Buzarewicz zwrócił uwagę, że zmiany do Statutu nie wynikają z potrzeby 

zmian merytorycznych a z potrzeby chwili, tzn. konieczność zmian jest podyktowana faktem 

że Zarząd chciał wprowadzić etatowego członka zarządu.  

Radny Kamil Orpel zauważył, że  główną przyczyną zmian w Statucie jest zmiana z 

nieetatowego na etatowego członka Zarządu, a ta propozycja zmiany nie została szczegółowo 

wyjaśniania. Wobec czego, zwrócił się do Zarządu o uszczegółowienie i podanie przyczyn 

zaproponowanej zmiany.  

Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski wyjaśnił, że przyczyną 

zmian w Statucie jest reorganizacja zmian w Starostwie Powiatowym. Etatowy Członek 

Zarządu ma wzmocnić  sprawowanie władzy z pozycji Zarządu Powiatu.  

Radny Andrzej Lipi ński zapytał jakie będą koszty w związku z wprowadzeniem etatowego 

członka Zarządu i czy Powiat Wałbrzyski stać na takie zmiany.  

Skarbnik Powiatu Joanna Błażuk odpowiedziała, że zgodnie z ustawą wynagrodzenie 

zasadnicze etatowego członka zarządu może kształtować się od 1.900 zł do 4.000 zł 

miesięcznie do tego dochodzi dodatek za wieloletnią pracę oraz dodatek funkcyjny za 

piastowany urząd w wysokości 140% najniższego wynagrodzenia zasadniczego, które jest 

określone w Rozporządzeniu Ministra Polityki Społecznej (kwota bazowa w wysokości 1100 

zł) – są to wszystkie składniki wynagrodzenia etatowego członka zarządu, które maksymalnie 

może wynosić 6.340 tyś zł.  

Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski odnosząc się do drugiej 

części pytania A. Lipińskiego wyjaśnił, że zaoszczędzone środki finansowe wynikające z 

reorganizacji urzędu zrównoważą wprowadzenie etatowego członka zarządu, a w ten sposób 

nie obciążą sfery finansowej Starostwa. Stanowczo podkreślił, że 120 tyś wprowadzone na 

wynagrodzenia nie są zabezpieczeniem wynagrodzenia dla etatowego członka zarządu a na 

odprawy dla pracowników, którzy nabyli prawa emerytalne.  

Radny Kamil Orpel zapytał w jakiej kwocie i dla ilu osób były zaplanowane w pierwotnym 

projekcie budżetu na 2015 rok odprawy emerytalne. W nawiązaniu do wskazanej na odprawy 

emerytalne kwoty 120 210 zł, poprosił  o pisemne zestawienie kosztów odpraw emerytalnych 

przypadających na poszczególne stanowiska. (odp. na piśmie stanowi zał. Nr 11 do protokołu) 

Skarbnik Powiatu Joanna Błażuk wyjaśniła że środki dla osób nabywających prawa 

emerytalne w 2015 roku były zaplanowane w budżecie na ten rok. Natomiast nie była 

wykazana kwota dla osób, które nabyły te prawa w latach poprzednich z tego względu, że 

zabezpieczenia  te przeszły do wolnych środków na ten rok, a które w każdej chwili można 
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uruchomić (szczegóły o które wnosi radny Kamil Orpel zostaną udzielone na piśmie).  

Dyskusja została wyczerpana. 

Radni w wyniku głosowania (6 za, 3 przeciw, 0 wstrzymujących się – 9 radnych na sali) 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Wałbrzyskiego.  

 

Ad. 6 Informacja na temat przeprowadzonych kontroli finansowych w 2014 roku została 

przedstawiona radnym w formie pisemnej (stanowi zał. Nr 7 do protokołu). Radni przyjęli 

przedstawiony materiał bez uwag. 

 

Ad. 7 Propozycje zmian do Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 

Wałbrzychu omówiła Pani Barbara Kurasińska Naczelnik Wydziału Organizacyjnego i 

Spraw Obywatelskich. Wyjaśniła, że w związku ze zmianami dokonanymi w Statucie 

Powiatu Wałbrzyskiego zaistniała również konieczność dokonania zmian organizacyjnych w 

Starostwie, mających na celu usprawnienie pracy tej jednostki. Proponowane zmiany mają 

charakter porządkujący oraz aktualizujący regulamin dostosowując jego zapisy do stanu 

faktycznego. Dla usprawnienia realizacji zadań związanych z geodezją i kartografią dokonuje 

się wydzielania z dotychczasowego Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki 

Nieruchomościami zadań związanych z gospodarką nieruchomościami w ten sposób, że 

zadania dotyczące prowadzenia spraw związanych z opłatami z tytułu użytkowania 

wieczystego, trwałego zarządu przypisane zostają Wydziałowi Finansowemu zaś pozostałe 

zadania przypisane zostają do Wydziału Administracji Architektoniczno - Budowlanej, który 

otrzymuje nową nazwę Wydział Administracji Architektoniczno - Budowlanej i Gospodarki 

Nieruchomościami. Dokonuje się połączenia wydziałów: Wydziału Infrastruktury Powiatu  

z Wydziałem Ochrony Środowiska tworząc jeden Wydziału Infrastruktury Powiatu  

i Ochrony Środowiska. Ponadto zadania Wydziału Edukacji, Promocji i Rozwoju zostają 

przypisane do realizacji Wydziałowi Organizacyjnemu i Spraw Obywatelskich. Z Wydziału 

Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich wyodrębnia się zadania związane  

z zarządzaniem kryzysowym i obroną cywilną tworząc Stanowisko ds. zarządzania 

kryzysowego podległe bezpośrednio Staroście Wałbrzyskiemu.  Tworzy się Stanowisko ds. 

BHP i p/poż, ponieważ zadania te wykonuje pracownik Starostwa Powiatowego w 

Wałbrzychu posiadający stosowne uprawnienia. Dotychczasowy zapis regulaminu 

przewidywał zlecanie podmiotom zewnętrznym realizację zadań związanych z 

bezpieczeństwem i higieną pracy oraz zabezpieczeniem przeciwpożarowym. W regulaminie 
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wprowadza się zadania wynikające z ustawy o ochronie danych osobowych, a dotyczące 

Administratora Bezpieczeństwa Informacji.  Celem właściwej realizacji zadań związanych z 

powiatyzacją dróg tworzy się samodzielne Stanowisko ds. powiatyzacji dróg podległe 

Wicestaroście. Dokonuje się likwidacji samodzielnego Stanowiska ds. kontroli, gdyż zadania 

te realizowane są przez merytoryczne wydziały i samodzielne stanowiska. Zmiany te pozwolą 

na ustalenie racjonalnej etatyzacji. 

Radny Andrzej Lipi ński podkreślił, że niektóre zmiany, które zaproponował Zarząd są 

uzasadnione i trafne, a do takich należą: utworzenie stanowiska do spraw etatyzacji dróg, 

wydzielenia z Wydziału Geodezji spraw związanych naliczeniami do Wydziału Finansowego, 

jak również zasadnym jest stworzenie i wydzielenie samodzielnych stanowisk np. BHP. 

Jedyne wątpliwości wzbudziły zmiany wynikające z połączenia Wydziału Ochrony 

Środowiska z Wydziałem Inwestycji i Zarządzania drogami.  

Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski wyjaśnił, że  połączenie 

tych dwóch wydziałów jest uzasadnione usprawnieniem działań związanych z zarządzaniem 

np. wycinką drzew oraz szeroko pojętym zarządzaniem drogami - inwestycje związane z 

ciekami wodnymi. Zakres zadań przypisanych tym wydziałom spowodował, że realizacja 

niektórych z nich będzie się wzajemnie zazębiać.  

Radny Kamil Orpel w związku z propozycją zmiany struktury organizacyjnej w Starostwie 

Powiatowym w Wałbrzychu, poprosił o informacje: 

- o ile wzrosną koszty wynagrodzeń osobowych związane z poszczególnymi planowanymi 

nowymi stanowiskami pracy z wyszczególnieniem kosztów na poszczególnych stanowiskach. 

- jakie oszczędności powstaną w wyniku redukcji etatów oraz zmiany stanowisk                           

(z wyszczególnieniem oszczędności  na poszczególnych stanowiskach). 

 Jaki jest bilans zysków i strat w związku z planowaną zmianą struktury organizacyjnej, czy 

będą utworzone nowe stanowiska pracy w związku z propozycją utworzenia brygady 

remontowej. (odp. na piśmie stanowi zał. Nr 10 do protokołu)  

Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski podkreślił, że mimo kilku 

ważnych zmian i wprowadzenia usprawnień, bilans ma wyjść na „0” czyli nie będzie ani 

zysków ani strat. Takie są założenia. Został również przez Wicestarostę bardzo szczegółowo 

omówiony temat utworzenia dwóch etatów przy tworzeniu brygady remontowo – budowlanej. 

Radny Kamil Orpel  zwrócił się do Wicestarosty o przygotowanie takiej informacji na 

piśmie.  

Jarosław Buzarewicz poprosił o wskazanie kosztów wynagrodzenia Wicestarosty Powiatu 

Wałbrzyskiego. (0dp. Stanowi zał. Nr 8 do protokołu) 
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Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura zobowiązał się udzielić odpowiedzi na piśmie. 

Radny Kamil Orpel  poprosił o przedstawienie  na piśmie szczegółowego zakresu zadań 

etatowego Członka Zarządu oraz jego zakresu odpowiedzialności. (odp. stanowi zał. Nr 9 o 

protokołu) 

Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura zobowiązał się udzielić radnemu pisemnej odpowiedzi. 

Dyskusja wyczerpana. Radni w wyniku głosowania (6 za, 3 przeciw, 0 wstrzymujących się – 

9 radnych na sali) pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu. 

 

Ad. 8 Sprawy bieżące 

Andrzej Lipi ński w nawiązaniu do otrzymanej odpowiedzi na interpelację dotyczącą 

zgłoszonych wniosków do tzw. powodziówek od 2012 do 2014 roku, poprosił o  

przedstawienie danych w formie zestawienia tabelarycznego wraz z określeniem dat  i kwot, o 

które powiat wystąpił. 

Radny Kamil Orpel  w nawiązaniu do wskazanej kwoty 840 tys. zł przeznaczonej na zadania 

inwestycyjne zapytał jaki jest wstępny kosztorys poszczególnych inwestycji drogowych. 

Poprosił o  udzielenie pisemnej odpowiedzi. (stanowi zał. Nr 5 do protokołu) 

Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski zobowiązał się udzielić 

odpowiedzi na piśmie. 

Radny Kamil Orpel  zapytał, czy Zarządzeniem Starosty zmieniono zasady upubliczniania 

nazwisk kandydatów na Sekretarza Powiatu.  

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich Barbara Kurasińska 

wyjaśniła, ze zmieniła się ustawa o pracownikach samorządowych, która regulowała te 

kwestie. Każdy kto się zwróci o taką informację otrzyma ją gdyż jest to informacja publiczna.  

Radny Kamil Orpel odniósł się do planowanego konkursu na stanowisko Sekretarza 

Powiatu Wałbrzyskiego i poprosił o wskazanie nazwisk osób, które złożyły oferty na tę 

funkcję. (odp. pisemna stanowi zał. Nr 9 do protokołu) 

Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski zobowiązał się udzielić 

odpowiedzi na piśmie. 

Radny Jarosław Buzarewicz zwrócił się z propozycją, aby Zarząd rozważył możliwość 

opracowania dokumentu, który posłuży jako podstawa do pozyskania środków finansowych 

na budowę ścieżek rowerowych.  

Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski wyjaśnił, że realizacja 

takiego przedsięwzięcia jak budowa ścieżek rowerowych wymaga gruntownej analizy na 
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wielu płaszczyznach. Jednym z istotnych elementów jest to, że Starostwo musiałoby wykupić 

tereny od właścicieli. Jeżeli ze strony radnego zostaną zaproponowane konkretne rozwiązania 

bądź propozycje Zarząd rozpatrzy je oraz wskaże możliwości ich realizacji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Józef Piksa zamknął II 

posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu w kadencji 2014 – 2018.  

Zakończenie posiedzenia godzina: 13,16. 

Przewodniczący Komisji  
         Budżetu i Rozwoju Powiatu 
               /-/ 
        Józef Piksa 

 
Protokół sporządziła: 
Violetta Muszyńska 
Główny Specjalista  

 

 

 

 

Załącznik: Nagranie CD z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu stanowi zał. do 
protokołu. 

 


